
Zpráva starosty o činnosti – listopad 2023 

• 1.11. Rada MOI – viz zápis z jednání rady 

• 2.11. Prezentace studie parku RED STONE – Zástupci společnosti přišli městu představit svou studii 

parku Závodu Míru (mezi ZŠ a areálem bývalého lihovaru). Ve stejné lokalitě má i MOI svou studii. 

Studie společnosti RED STONE je stejně jako ta naše zpracovaná poměrně kvalitně a respektuje 

dosavadní přírodní ráz lokality. Společnost zároveň nabídla, že pokud by se nám jejich studie líbila 

a chtěli bychom ji realizovat, zpracují pro nás veškerou projektovou dokumentaci bezplatně.  

• 6.11. Setkání s ředitelem ZŠ Bratranců Veverkových – Inicioval jsem setkání s panem ředitelem 

v návaznosti na dopravní situaci u ZŠ. Hledali jsme spolu možnosti a pana ředitele jsem požádal o 

výzvu k rodičům, aby do území zbytečně nevjížděli a využívali parkovací stání na třídě Míru.  

• 6.11 Jednání se starosty obvodů a primátorem – Schůzka ohledně úprav vyhlášky, která byla 

předložena radě města. Na společném jednání pan primátor oznámil, že tento bod byl již stažen a 

bude znovu předložen až po projednání s obvody. 

• 7.11. VAK koordinace – Společné jednání na VAKu se zástupci města, kraje, obvodů, ŘSD a síťařů. 

Schůzka měla pomoci sladit investiční akce jednotlivých subjektů v Pardubicích. 

• 9.11. Starosti starostů – pravidelné setkání starostů městských obvodů. Hlavními tématy byla péče 

o zeleň, činnost městské policie a měřící radary. 

• 13.11. Správa terminálu B – Vyhodnocení dosavadního fungování terminálu B. Jeho správa bude i 

nadále v kompetenci dopravního podniku. Řešeny i problémy s vodním prvkem a dopravním 

značením.  

• 13.11. Seminář a prohlídka Automatických mlýnů  

• 14.11. Projektová dokumentace Dašická a JUDr. Krpaty – Setkání s projektantem společnosti 

PRODIN, který pro nás připravuje projektové dokumentace k vnitrobloku Dašická a JUDr. Krpaty. 

Schůzka proběhla z důvodu upřesnění některých návazností v PD. 

• 14.11. Jednání VAK JUDr. Krpaty – Jednání se zástupcem VAKu ohledně připravované rekonstrukce 

této ulice a na ni navazující ulice Gebauerovy. Z jednání mimo jiné vyplynulo, že společnost VAK 

přehodnotila své investice a bude s námi pokračovat i v dalších etapách rekonstrukce JUDr. Krpaty. 

• 15.11. Piazzetta Za Pasáží x Smilova – Slavnostní otevření průchodu mezi ulicí Smilova a Za Pasáží. 

• 15.11. Koncepce „Dopravy v klidu“ – Pokračování jednání na téma zavedení placeného stání na 

celém území MOI. K rozšíření by mělo dojít od 1.5.2024 

• 20.11. Parkování u domu v ulici Karla IV. – Setkání s občanem, který řeší problém s naložením a 

vyložením nákupu před domem č.p. 2591. Okolní domy mají za tímto účelem zřízený příjezd ke 

vchodu po chodníku a místo k zastavení vozidla. Obyvatelé tohoto domu by problém rádi vyřešili 

stejně. MOI ani odbor dopravy však nepovažují toto řešení za příliš šťastné.  

• 20.11. Komise pro pozemky a reklamu 

• 20.11. Komise pro životní prostředí – Této komise jsem se účastnil kvůli otázce omezování 

přistavování velkoobjemových kontejnerů.  

• 22.11. Rada MOI – viz zápis z jednání rady 

• 27.11. Jednání p. Beran – Občan, který se přišel informovat a pohovořit o placeném stání, které se 

připravuje na území celého obvodu. Pán bydlí v území, které má přejít nově do zóny placeného 

stání, a situace se mu nelíbí.  

• 27.11. Zasedání zastupitelstva města 

• 28.11 Matiční jezero – Jednání s panem Adolfem Vondrkou ohledně odstranění stulíku z hladiny 

Matičního jezera. Pan Vondrka je jednatelem společnosti Rybniční hospodářství, s.r.o. a diskutovali 

jsme spolu možnosti likvidace, případně nasazení ryb, které by se stulíkem živily.  

• 29.11. Mimořádná rada MOI – viz zápis z jednání rady 



• 29.11. Pracovní skupina seče – Setkání naší pracovní skupiny zaměřené na úpravu sečí na MOI. 

Kromě zastupitelů, kteří se do skupiny přihlásili, se schůzky zúčastnili i zástupci společnosti Služby 

města Pardubic a.s., aby nám objasnili technickou náročnost a proveditelnost různých způsobů sečí.  

• 29.11. Marhold, rekonstrukce Grandu – Zástupci Marholdu přišli jednat o dopravním značení 

v rámci rekonstrukce OC Grand, jež začne v lednu 2024. Schůzky se účastnil i pan Kříž z OD.  

• 30.11 PSN, Ondřej Heřman – Setkání na OD a řešení dopravní situace okolo parkovacího domu a 

v ulici Na Hrádku. Dále probíhala diskuze nad budoucím výjezdem na Sukovu třídu, který bude 

pravděpodobně třeba řešit po dostavbě parkovacího domu a nového BD, který v lokalitě plánuje 

jiný investor.  

 

 

 

 

 

 

 


